

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 09-02-2025 03:03:37 PM Subject: The Board of Directors of NCMD BOD Held meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: PM 03:03:37 2025-02-09 الموضوع: عقد مجلس إدارة شركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات</p>
<p>The Board of Directors of Noor Capital Markets held its meeting at 12:00 noon on Wednesday, 05/02/2025, using Zoom. Mr. Nasser Al-Marri, Chairman of the Board of Directors, and in the presence of the Board of Directors members: Mr. Nasser Abdul Mohsen Al-Marri, Chairman BOD Dr. Haider Al-Majali, Vice Chairman of the BOD Mr. Marwan Abu Dahim, BM Mr. Ziad Al-Salaita, Board Member Mr. Ali Al-Ghazzawi, Board Member Mr. Firas Malik Al-Kurdi was appointed as Secretary of the Board During the meeting, the following decisions were approved: 1: Appointing Mr. Firas Al-Kurdi as GM of the Company. 2: Cancellation of all previous authorizations and powers granted to any person or member who was previously authorized to sign on behalf of the company in any of the administrative, financial, judicial and legal matters of the company. 3: The authorized signatory on behalf of the company shall be Mr. Nasser Abdul Mohsen Mohammed Al-Marri alone in all financial, administrative, judicial and legal matters and/or one of the members of the Board of Directors together with the General Manager. 4: Authorizing Mr. Firas Malik Yousef Al-Kurdi inside and outside the Hashemite Kingdom of Jordan to review the courts of all types, judicial bodies, courts, investigation bodies and bodies, including the Securities Commission, the Public Prosecutor and police stations, and to establish evidence and demonstrate inability to do so, and to elect and dismiss experts, judges, appellate and conciliators, and to request the cancellation, and to enter as a third party, and to object to others, and to request the swearing and representation on his behalf, and reconciliation, acquittal and non-harmful acknowledgment, and to request an accounting, transfer the lawsuit, and the rejection of members, and to complain about the ruling, and to implement the rulings and what results from them, and in all judicial and legal procedures, and he may authorize whomever assigned to</p>	<p>عقد مجلس إدارة شركة نور كابيتال ش.م.ع إجتماعه عند الساعة 12 ظهرا من يوم الاربعاء الموافق 2025/02/05 ب زووم . ترأس السيد/ ناصر المري رئيس مجلس الإدارة الإجتماع وذلك استنادا لأحكام قانون الشركات وعقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة وبحضور أعضاء مجلس الإدارة السادة: السيد/ ناصر عبد المحسن المري رئيس مجلس الإدارة الدكتور/ حيدر عبد الرحمن المجالي نائب رئيس مجلس الادارة السيد/ مروان هاشم حسين أبو دهيم عضو مجلس ادارة السيد/ زياد شكري بطرس السلايطة عضو مجلس ادارة السيد/ علي ظاهر حسن الغزاوي عضو مجلس ادارة وتم تعيين السيد / فراس مالك الكردي أمين سر المجلس حيث تم خلال الإجتماع الموافقة على القرارات التالية: البند1: تعيين السيد فراس الكردي مديرا عاما للشركة. البند 2: إلغاء كافة التفويضات والصلاحيات السابقة الممنوحة لأي شخص او عضو كان مفوض بالتوقيع عن الشركة في أي أمر من الأمور الإدارية والمالية والقضائية والقانونية للشركة . البند 3: يكون المفوض بالتوقيع عن الشركة السيد ناصر عبد المحسن محمد المري منفردا في كافة الامور المالية والادارية والقضائية والقانونية و/او أحد اعضاء مجلس الادارة مجتمعا مع المدير العام. البند 4: تفويض السيد/ فراس مالك يوسف الكردي داخل المملكة الأردنية الهاشمية وخارجها في مراجعة المحاكم على اختلاف أنواعها ووظائفها ودرجاتها صلحا وبداية واعتراضا واستئنافا وتمييزا وإعادة وتصحيحا وفي تقديم اللوائح والاستدعاءات والشكاوي بكافة أنواعها وما يلزم من الأوراق والمستندات امام كافة الجهات القضائية والمحاكم وجهات التحقيق والهيئات ومنها هيئة الأوراق المالية والنائب العام والمخافر وإقامة البيئة وإظهار العجز عنها وفي انتخاب الخبراء والحكام والمميزين والمصلحين وعزلهم وفي طلب إلغاء الحجز التحفظي وتشبيته او فكه وفي الدخول بصفة شخص ثالث وفي اعتراض الغير وفي طلب التحليف والتوكيل عنه والصلح والإبراء والاقرار غير المضر وفي طلب إجراء محاسبة ونقل الدعوى ورد الأعضاء والاشتكاء عن الحكم وتنفيذ الاحكام وما ينتج عنها وفي كافة الإجراءات القضائية والقانونية وله توكيل من يشاء من المحامين بما وكل به او ببعضه وعزلهم المرة تلو المرة.</p>

or some of it and to dismiss .	
05-02-2025	05-02-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي